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R O M Â N I A 
JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA RAFAILA 
CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737541 – RAFAILA – Telefon/fax: 0235/459274 
   

Nr. 1470 din 11.04.2018 
 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 
 local al comunei Rafaila, din data de 10 aprilie 2018, ora 0800 

 
SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 11 consilieri 
din 11 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rafaila. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Fînariu Constantin, primarul comunei Rafaila şi 
domnul Sandu Gabriel, viceprimarul comunei Rafaila, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 
studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

- PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, Rusu Vasile. 
 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 137 din 02.04.2018 emisă de primarul comunei Rafaila, 
Consiliul local al comunei Rafaila a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 10 
aprilie 2018, ora 0800, cu următoarea ordine de zi: 
 
 1. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Reabilitare Scoala cu 
clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 
 2. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Utilitati Scoala cu clasele 
I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa 
procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Infiintare cladire 
cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul Vaslui”. 

4. Raport de activitate al viceprimarului comunei Rafaila, pentru anul 2017. 
5.Proiect de hotarare privind însuşirea Acordului de cooperare privind 

organizarea şi exercitarea activității de audit public intern. 
 

 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
   - 11 voturi „pentru” 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Fînariu 
Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind aprobarea 
actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru 
investitia, „Reabilitare Scoala cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – 
lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului Ciobanica Neculai, consilier-inginer, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului 
general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Reabilitare Scoala 
cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea 
actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru 
investitia, „Reabilitare Scoala cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – 
lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public 
şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind aprobarea 
actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru 
investitia, „Reabilitare Scoala cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – 
lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a 
lucrarilor pentru investitia, „Reabilitare Scoala cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. 
Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 

 

 

DISCUTII: 
 

Domnul primar spune ca in urma licitatiei trebuie actualizate Devizele generale ale 
proiectelor licitate si implicit aprobate prin Hotarare de Consiliu local si trimise ulterior, in termen 
de 30 de zile de la data aprobarii de catre Consiliul local, la MDRAP. 

 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea actualizarii 
Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, 
„Reabilitare Scoala cu clasele I-IV Roteni, sat Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – 
lucrari in continuare”. 

 

                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor 
pentru investitia, „Utilitati Scoala cu clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari 
in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului Ciobanica Neculai, consilier - inginer, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort, proiectul de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului 
general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Utilitati Scoala cu 
clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea 
actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru 
investitia, „Utilitati Scoala cu clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in 
continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a 
lucrarilor pentru investitia, „Utilitati Scoala cu clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. 
Vaslui – lucrari in continuare”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a 
lucrarilor pentru investitia, „Utilitati Scoala cu clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. 
Vaslui – lucrari in continuare”. 
 
 DISCUTII: 
 
 Domnul primar spune ca la Scoala de la Florin trebuie sa facem noi gardul lateral, din 
bugetul nostru.  

Domnul consilier Ivanciu Viorel spune ca a vazut ca s-au apucat de treaba la Scoala –
Utilitati, chiar merge repede treaba, au inceput prin a schimba geamurile. 

Domnul primar spune ca intradevar se misca repede pentru ca prescolarii au fost mutati aici, 
la Scoala noua si trebuie sa invete in trei schimburi pe perioada cat lucreaza acolo. 

 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea actualizarii 
Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, 
„Utilitati Scoala cu clasele I-VIII Rafaila, com. Rafaila, Jud. Vaslui – lucrari in 
continuare”. 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 
3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor 
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pentru investitia, „Infiintare cladire cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul 
Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului Ciobanica Neculai, consilier-inginer, pentru a prezenta raportul 
compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului 
general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, „Infiintare cladire 
cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind aprobarea 
actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru 
investitia, „Infiintare cladire cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a 
lucrarilor pentru investitia, „Infiintare cladire cabinete medicale individuale in comuna 
Rafaila, judetul Vaslui”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind aprobarea actualizarii Devizului general dupa procedura de achizitie publica a 
lucrarilor pentru investitia, „Infiintare cladire cabinete medicale individuale in comuna 
Rafaila, judetul Vaslui”. 
 
 
DISCUTII : 
 Domnul primar spune ca si la Dispensar s-au apucat de lucru, au inceput la sapat, sa speram 
ca merge bine treaba. Spunea constructorul ca la Scola de la Roteni ar vrea sa dea sub antrepriza 
cuiva pentru a iesi mai repede cu lucrarile.  
 

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind aprobarea actualizarii 
Devizului general dupa procedura de achizitie publica a lucrarilor pentru investitia, 
„Infiintare cladire cabinete medicale individuale in comuna Rafaila, judetul Vaslui”. 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

  
 4. Trecem la cel de-al patrulea punct de pe ordinea de zi si dau cuvantul domnului 
Sandu Gabriel, viceprimarul comunei pentru a-si prezenta: Raportul de activitate al 
viceprimarului comunei Rafaila pentru anul 2017. 
 

5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 
primar, Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare 
privind însuşirea Acordului de cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit 
public intern. 
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- Dau cuvântul doamnei Voicu Victorita, secretar prin delegare de atributii, pentru a 
prezenta raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind însuşirea 
Acordului de cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit public intern. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind însuşirea Acordului 
de cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit public intern. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea 
domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, 
servicii şi comerţ, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind însuşirea Acordului de cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit 
public intern. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind însuşirea Acordului de cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit 
public intern. 
 
DISCUTII : 
 Domnul primar spune ca in urma controlului Curtii de Conturi Vaslui, pentru a evita 
sanctiunile de orice fel, consider ca cel mai bine este sa ne insusim si noi acest acord, ca majoritatea 
primariilor din judet. Avem sansa sa il facem prin AcoR, asociatie la care noi suntem asociati inca 
de anul trecut din februarie. 
 Domnul consilier Finariu Dumitru spune ca este vorba de ceva bani dar, stiind ca nimeni nu 
face nimic degeaba, trebuie sa suportam si acesete cheltuili pentru a fi in regula la urmatoarele 
controale.  
 

Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind însuşirea Acordului de 
cooperare privind organizarea şi exercitarea activității de audit public intern. 
 
                                 -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 6.  Interpelari si raspunsuri: 
  
 -Domnul consilier Birgau Vasile intreaba ce se mai aude, ce mai spun cei de la 
Consiliul Judetean despre drumul nostru din Plopoasa, cat sa mai speram? 
 - Domnul consilier Focsa spune ca l-a vazut la TV pe dl. Olteanu vorbind despre starea 
drumurilor si a proiectelor in derulare si a spus ca trebuie urgentata treaba. 
 -Domnul primar spune ca trebuie mai intai facut drumul de pe Deal, pentru ca va fi 
deviata circulatia pe acolo, iar la drumul nostru din sat, proiectul pentru cei 4 km. se asteapta avizul 
de la ANRMAP, apoi trebuie facut PT, oricum asteptam finalizarea licitatiei. 
 -Domnul consilier Onciu Ioan spune ca Mihai Goldan are in fata portii o masina de 
balast, astfel s-a astupat santul, iar apa curge pe drum, si ar mai trebui o masina de piatra pe Valea 
lui Nistor. Aceiasi situatie si la Busalete, este prea mare panta acolo si se circula foarte greu. 
 -Domnul primar spune ca o sa-i facem o instiintare scrisa d-lui Mihai Goldan pentru a 
elibera santul, iar piatră cât de repede o să punem. Am asteptat sa se faca vremea buna sa putem 
aduce si o sa punem pe toate portiunile de drum care au fost afectate pe timpul iernii. 
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 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, se aprobă. 
 
Domnul primar, Fînariu Constantin convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rafaila, pentru data de 27 aprilie 2018, ora 0800, ce va avea loc la sediul 
administrativ al Primăriei comunei Rafaila. 

             
 
 
             PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                  SECRETAR, 
                 
               Consilier, Rusu Vasile                                                         p. Voicu Victorita  


